
IZDELALI SO 259 LESNOOBDELOVALNIH IN 91 AVTOSERVISNIH
STROJEV

V Žičnici kontrola še ni zadovoljiva
Kljub temu da ni prijetno odpreti vrata v Slove-

nijalesovo DO Žičnica, ki se še srečuje s težava-
mi, pa to moramo storiti, da bo mogoče bolj ceniti
uspehe, s katerimi je že prežeto njihovo poročilo
o rezultatih dela po letošnjih devetih mesecih.
Ker vemo, da je do 31. marca veljal v Žičnici
ukrep družbenega varstva, je še toliko bolj zani-
mivo videti, kaj jim je uspelo doseči v šestib,
organizacijsko in poslovno ter samoupravno, na-
vadnih mesecih.

Osnovna težava Žičnice so še vedno kadri. Res
se je letos zamenjalo manj delavcev kot lani
(16%:24%) zaradi boljše organiziranosti in bolj-
šega osebnega dohodka (povprečno 46.436), a tej
delovni organizaciji vse bolj primanjkuje proiz-
vodnih delavcev. Tako so iraeli januarja letos v
proizvodnji 97 delavcev, ki so delali na normira-
nih delih, v septembru pa le še 82. Zaradi tega so
morali okrepiti kooperacijo z zunanjimi sodelavci
pri strugarskih delih. Velike so potrebe tudi za

rezkanje, a zanj niso dobili prostih zmogljivosti.
Premalo imajo tudi mentorjev, prodajdnih ko-
mercialistov, in vzdrževalk prostorov.

O pridobivanju proizvodnih delavcev kovinske
smeri so že seznanili najširšo družbeno skupnost,
okrepili so stike s šolami, a žal lahko le ugotavlja-
jo, da je tu dolgotrajna praznina, ki je ne bo lahko
zapolniti. Takoj bi lahko dobilo delo n.pr. dva-
najst delavcev kovinske usmeritve ustrezne uspo-
sobljenosti.

Da se je znižala fluktuacija, je pripomogla tudi
nabava nekaterih novih strojev, izvedba obsežnej-
ših investicijskih vzdrževalnih del in boljša oskrba
z delovnimi pripomočki. Za to so porabili 19,5
milijona dinarjev. To seveda vpliva na manjši
dohodek, a brez tega bi bilo onemogočeno dose-
ganje rezultatov, o katerih bomo napisali nekaj
podatkov v naslednjih vrstah. Le to še navedimo,
da so na primer že izboljšali prostorske pogoje za
pripravo materiala, da so kupili hidravlične škar-

V obseini analizi devetmesečnega poslovanja delorne organizacije Žičnica je mogoče zaslediti kri-
tičtto oceno dela tega kolektiva, ki je ie našel boljšo poslovno usmeritev, precej pa bo morsd še
storiti za boljšo notranjo disciplino in spoštovanje materiala, rokor, orodij

je, krivilni stroj, stružnico, aparat za točkasto
varjenje, stroj za raziglavanje, viličar, tovarnjak,
zabojnika za skladišče vnetljivih snovi in vnetljivih
plinov, nekaj nujnih pisarniških strojev.

Pa spoznajmo sedaj rezultate, o katerih v Žični-
ci delavci, kljub temu da še niso oskrbeli za izrabo
vseh notranjih rezerv, že radi pripovedujejo in jim
pomenijo spodbudo za boljše delo. Dosegli so 551
milijonov prihodka, kar je za 124 odstotkov več
kot v devetih mesecih lanskega leta in 88 pdstot-
kov plana. Zaradi prej navedenih nakupov so se
res izraziteje povečala porabljena sredstva (za 174
odstotkov), a to je pravzaprav vložek v proizvod-
njo, ki se bo kmalu izkazal s pozitivnimi posledi-
cami. Dosegli so 229 milijonov dohodka - (78
odstotkov več) in s tem že 99 odstotno izpolnili
letni plan ter 189 milijonov čistega dohodka oziro-
ma za 99 odstotkov več kot lani in za 6 odstotkov
več kot je predvideval letni plan. To so finančni
pokazatelji. Lahko bi bili celo ugodnejši, če se jim
ne bi nabralo precej zalog materiala in polproiz-
vodov, ki jih ne rabijo za proizvodnjo in jih name-
ravajo prodati. k njim pa sodijo tudi podatki o

izvozu. Tega je bilo za 34 milijonov dinarjev kot
neposredni izvoz, za 26 milijonov dinarjev po
kompenzacijah - oboje na konvertibilno območje
- ter za 4 milijone dinarjev na klirinško območje.
Predvidevajo še za 27 milijonov dinarjev izvoza in
s tem znatno preseganje plana. Med novostmi pri
izvozu naj bi bili kompenzacijski posli s Poljsko
ter prodaja opreme za lesno industrijo na Ki-
tajsko.

Iz analize finančnega poslovanja za obdobje
1. I.do30. 9. 1985povzamemošezaključnomi-
sel, pod katero sta podpisana vodja finančno raču-
novodskega sekotrja Ivan Ivančič in direktor Ivan
Frkač: »Ko na kraju globalno ocenjujemo naše
poslovanje v obdobju 1. 1.-30. 9. 1985, lahko
ugotovoimo, da smo v danih okoliščinah dokaj
dobro izkoristili naše možnosti, ob tem ugotovili
vrsto svojih napak, odkrili veliko neizkoriščenih
rezerv in kar je najvažnejše, postopoma oblikuje-
mo svoj »jaz«, tako v poslovnem svetu, kot v
lastni hiši. To pa razumemo kot dogloročno naslo-
nitev na lastne sile si garancijo za bodoči razvoj.«


